
Referat af det stævnekoordinerende møde, 12/1 2016 

Til stede. AGR, BOGØ, BRO, DAR, DVA, FMR, FYR, GLAR, HRB, KER, MILK, NÅR, ODIN, SKOR, SVR. 

Janne byder velkommen, orienterer om samarbejde og udveksling af stævneplaner med de Jyske distrikter. 

DRF opfordrer til at nedsætte antallet af stævner. 

Ann Louise redegør for rammerne omkring stævnetildeling. 

TD situationen gør, at vi er nødt til at begrænse stævneaktiviteten til 1 C stævne pr weekend. 

Stævneplanen justeres og vedtages. 

 

Drøftelse af fordringer til distriktsmesterskab, ændringerne offentliggøres på hjemmesiden 

Ærespræmie til distriktsmesterskab skal være af en vis værdi: der er ikke ensartethed i værdien af 

præmierne, mindstepris på ærespræmier ?? 

Ponyer: klubben skal sørge for: pokal og blomster og roset. 

Hest: blomster, ærespræmie af en vis kvalitet/værdi, der er ikke stemning for at sætte et fast beløb. 

Evalueres næste år på det stævnekoordinerende møde 

Kvalifikationskravet til mesterskaberne hævet til 1 x 60%. 

Springmesterskab kvalifikationen i hold : 1 nul runde. 

Mesterskaberne fordeles. 

Ann-Louise gennemgår reglementsændringer. 

C-klasser ved B stævner og D-klasser ved C stævner drøftes. 

Der kan fremadrettet ikke udskrives C-klasser ved B stævner og D-klasser ved C-stævner. 

Janne orienterer omkring DRF tilbud om afregning af banedesignere. 

Janne har indhentet tilbud på indtastningsanlæg af dressurresultater. Tilbuddet drøftes, 

Der er opbakning til køb af systemet. 

Evt: Status på det nye stævnesystem er en forventning omkring 1 maj. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


